
Kredi derecelendirme kuruluşu Moody's finansal sektörlerdeki tetikçiliğini devam ettirerek Türkiye 
ekonomisinin 2018 büyümesini yüzde 4’ten yüzde 2.5‘e indirdi. 24 Haziran seçimlerinden önce 
bilindik spekülatif operasyonlarını devreye sokan kuruluşa is dünyasından da tepki geldi.

Hemen her seçim 
döneminde Türkiye 

ekonomisini yıpratmaya 
dönük senaryoların içinde 
yer almayı vazife edinen 
Moody's, Türkiye'nin 
büyüm e tahmini 2018 için 
yü zde 4 'ten yüzde 2,5'e, 
2019 için de yüzde 3,5'ten 
yü zde 2’ye düşürdüğü
nü açıkladı. OECD gibi 
küresel ekonominin adeta 
Birleşmiş Milletleri olan 
bir kurum Türkiye eko
nomisinde yüzde 5 .1'lik 
bir büyüm e öngörürken, 
Moody's gibi sermaye 
yapısı bile tartışmalı 
siyasal amaçlı hareket 
eden bir derecelendirme

kuruluşunun tahminlerini 
sert şekilde düşürmesi 
'zamanlama manidar' 
olarak yorumlandı.

SEÇİMLERDEN ONCE
YİNE AYNI SENARYO
Piyasa uzmanları ve 

sektör temsilcilerinin 
kışkırtıcı ve Türkiye ger
çeklerinden uzak olarak 
değerlendirdiği raporun 
24 Haziran seçimlerinden 
öncesine getirilmesine de 
dikkat çekildi. Türk Lira
sın ın  son haftalarda diğer 
gelişmekte olan piyasa 
para birimlerine göre daha 
fazla baskı altına girdiği, 
Merkez Bankası'nın geci

ken politik yanıtının bu 
düşüşü hızlandırdığı gibi 
piyasaları rahatsız etmeye 
dönük ifadeler yer aldı.

Anadolu Aslanları İşa
damları Derneği (ASKON) 
Genel Başkanı Haşan Ali 
Cesur, Moody’s ’in büyüme 
tahminine ilişkin, “ Mo- 
ody’s gibi kuruluşların 
seçim ortamında bu tarz 
açıklamalarını yerinde 
bulmadığımızı belirtiyor, 
manipülatif açıklamalar 
olduğunu düşünüyoruz” 
ifadesini kullandı. Cesur 
ilgili kurumun, Türki
ye’deki seçim ortamını 
fırsat bulup manipülasyon 
yaptığını savundu.

TARAFSIZLIK 
NEREDE?

Ankara Sanayi Odası (ASO) 
Başkanı Nurettin Ozdebir.

Türkiye  

ekonomisine 
yönelik. 24 
Haziran ön

cesinde sanki 
kısa vadeli, 

cok önemli bir 
sorunla karsı karsıyaymıs 

gibi hava estirilmesini doğru 
bulmuyorum" dedi. Ozdebir 

raporlarla abartılı kaygılarını 
dile getirmelerini de olumlu 

karşılamadıklarını söyledi


